
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 5. december 2024

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Samrådsspørgsmål E
Vil ministeren redegøre for, hvor mange boligejere, der ikke kan få for meget betalt bolig-
skat for årene 2011 til 2020 retur, fordi Vurderingsstyrelsens it-system ikke automatisk 
kan afgøre sagerne, og om ikke sagerne i stedet kan håndteres manuelt, så borgerne 
kan opleve retfærdighed og få den for meget betalte boligskat tilbage? Der henvises til 
artiklen: ”Boligejeren Hanne mangler at få tilbagebetalt omkring 18.000 kroner: 'Du kan 
ikke klage'”, DR.dk den 5. december 2024.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hans Kristian Skibby (DD).

På udvalgets vegne
Malte Larsen
formand
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